



<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALSHAMEKHA FOR REAL ESTATE AND FINANCIAL INVESTMENTS Date: 03-01-2023 10:01:18 AM Subject: Approval of the annual financial statements</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الشامخة للاستثمارات العقارية والمالية التاريخ: AM 10:01:18 2023-01-03 الموضوع: المصادقه على البيانات الماليه السنويه</p>
<p>Approval of the financial statements for the year 2021 With reference to the above subject, we kindly inform you that during the meeting of the Extraordinary General Assembly held on Thursday 12/15/2022, the annual financial statements for the year 2021 were approved, which were provided to the Amman Stock Exchange on 3/9/2022, and no amendment was made to them. .</p>	<p>المصادقه على البيانات الماليه لسنه 2021 بالإشارة إلى الموضوع أعلاه نرجو التكرم بالعلم بأنه تم خلال اجتماع الهيئة العامة غير العادية المنعقد يوم الخميس الموافق 2022/12/15 تمت المصادقه على البيانات الماليه السنويه لعام 2021 والتي تم تزويد بورصه عمان بها بتاريخ 2022/3/9 ولم يتم اجراء اي تعديل عليها.</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: khaled.mohammad khaled al ulaimi</p>